



國立臺北教育大學華語文中心

外國學生獎學金

● 申請資格：

- (一) 就讀本中心當季季班課程之外國學生，且每周上課時數達15小時以上。
- (二) 申請獎學金學生前一季學業成績平均為班級前四分之一，且每季缺席時數不得超過全季課程四分之一。
- (三) 申請學生如已受領中華民國政府之各種獎學金，不得重複申請本項獎學金。

● 申請方式及時間：

於**10/24 (星期四)17:00前**備齊以下資料，並向本中心提出申請，逾期恕不受理。
資料如下：

- (一) 申請表
- (二) 學生證正反面影本(需有當季註冊章)
- (三) 帳戶存摺影本
- (四) 護照/居留證影本
- (五) 前一季成績單(中心提供)
- (六) 出缺席紀錄(中心提供)

● 核給金額及核發方式：

- (一) 每人每季3000元，獎助名額一至數名。
- (二) 每次核定一季，自申請核准後，按次核發，將匯入得獎生申請時提供之銀行帳戶。
- (三) 受獎學生須配合中心進行華語學習經驗分享等活動，並做為下一季申請獎學金之參考。
- (四) 受獎學生如有未註冊入學、學期中休/退學或有行為不良紀錄時，即停發其獎學金。





National Taipei University of Education Chinese Language Education Center Foreign Nationals Scholarship

- **Application requirements:**

1. Students who are enrolled and currently undergoing study in CLEC seasonal classes; the hours of classes per week must be more than 15 hours.
2. Applicants must obtain scores on average, the top 1/4 in the class from the season before. Absence of classes for every season cannot exceed more than 1/4 of total class count.
3. One may not apply for this scholarship, if one has already received other scholarship from the government of R.O.C.

- **Method of application and time:**

For those who wish to apply, one would need to prepare the following documents and hand in to the CLEC office by **10/24 (Thursday) 17:00**. Please prepare:

1. **Application form**
2. **A photocopy of student ID**
3. **A photocopy of account book**
4. **A photocopy of passport or ARC**
5. Attendance record (provided by the Office)
6. The report card from the previous season (provided by the Office)

- **Stipend and Distribution:**

1. Recipients would receive 3000NTD for one season. The number of scholarships awarded is subject to adjustment
2. Recipients would receive the scholarship for the previous season as their application is approved.
3. Recipients would be required to attend various learning experience sharing seminars and other activities, in order to be used as the reference for the next season's scholarship application.
4. If the recipients are found to have yet registered for school, dropped out, expelled, or having other inappropriate conduct on record, the scholarship distribution will be terminated immediately.

